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00:00 - Початок програми  

02:25 - Ситуація у Криворізькому районі Євген Ситниченко, начальник 

Криворізької РВА. “Після завершення обстрілів, люди повертаються до своїх 

домівок, роботи” 

09:55 - Дмитро Плетенчук, пресофіцер Миколаївської ОВА. Про обстріли в 

області: “Якщо росіяни кудись попали, вони точно туди не цілилися”  

20:33 - Петро Андрющенко, радник мера Маріуполя. Про хаб для чмобіків: 

“Вони використовують Маріуполь як логістичну точку”  

35:30 - Про захист енергосиситеми та на що чекати у майбутньому Геннадій 

Корбан, керівник Штабу оборони Дніпра  

01:01:06 - Сергій Ауслендер, ізраїльский журналіст, про повітряні тривоги та 

чому найближчий місяць вирішальний для нашої армії  

01:11:25 - Володимир Міллер, заступник міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів, директор департаменту економіки, фінансів та міського 

бюджету ДМР про цільовий фонд міської ради. “Ліміти допомоги були 

обмежені і не покривали збиткі, які несуть громадянам прильоти, тому ми 

збільшили ліміт та розширили перелік напрямів матеріальної допомоги” 

01:21:49 - Іван Васючков, головний спеціаліст департаменту транспорту та 

транспортної інфраструктури Дніпровської міськради, про транспорт Дніпра 

01:31:52 - Наталія Бабаченко, радниця голови Дніпропетровської ОВА, про 

ситуацію в області. 

01:40:12 - Володимир Сонюк, політолог, про кол-центр Шойгу: “Це блеф щоб 

допомогти російським перемовникам і консервам на заході з риторикою про 

мир і поступки України”  

01:55:23 - Тетяна Квітницька, заступниця директора департаменту охорони 

здоров’я Дніпропетровської ОВА, про медицину та боротьбу з поліомієлітом. 

02:08:43 - Євген Хорошилов, начальник управління культури департаменту 

гуманітарної політики Дніпровської міськради. “Все більше людей переходять 

на українську мову, була прийнята цільова комплексна програма лагідної 

українізації”  

02:20:05 - Богдан Піщанський, куратор медіа-центру Координаційного штабу 

волонтерів Дніпра. “Ми працюємо за найголовніше - за волю нашого народу” 

02:25:33 - Дмитро Грунський, віце-президент Всеукраїнської федерації 

армліфтингу, рекордсмен Книги Рекордів Гіннеса, майстер спорту 

міжнародного класу, чемпіон та рекордсмен України Європи та світу з 

армліфтингу, спортсмен екстримал. “Під час війни найскладніше дістатися до 

місця тренування”  

02:37:00 - Віталій OKS співак, музикант. “Війна зруйнувала не тільки творчі 

плани, а ще й побутові плани”, “Музика для мене відіграє надто велику роль” 

https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=0s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=145s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=595s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=1233s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=2130s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=3666s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=4285s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=4909s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=5512s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=6012s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=6923s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=7723s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=8405s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=8733s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=9420s


02:48:35 - Сергій Братчук, військово-політичний оглядач. “Ізраїль, хоч і довго, 

але визначився, він на нашому боці, що підсилює наші позиції”  

03:03:50 - Антон Андрієнко, головний спеціаліст відділу забезпечення 

діяльності міського голови та його заступників про відповідальне споживання 

електроенергії. ”Повернути те, до чого ми звикли буде можливо лише після 

закінчення воєнного стану”  

03:13:34 - Микола Січовий, директор КП "Міськсвітло". “У першу чергу ми 

займаємося утриманням наших мереж”  

03:18:01 - Sova, співачка. Про творчість під час війни: “Маю у планах зробити 

акцію, яка буде називатись “Ангел охоронець”, яка буде направлена на 

підтримку дітей”  

03:29:58 - Катерина Логінова, координаторка заходів ГО "Асоціація Ноосфера", 

Тетяна Ковальова, амбасадорка Noosphere VEX Events. “На цьому тижні ми 

проводили стем-курс з робототехніки для дітей 7-12 років”, “Потрібно думати 

про майбутнє та людство цілком”  

03:42:14 - IR'S, співачка. “Спочатку війни я закрилася в собі, але потім взяла 

себе в руки, бо місія артиста це - творити”  

03:50:31 - Дмитро Снєгирьов, співголова ГІ "Права Справа"., військовий 

оглядач: ”В Україні розташовано три АЕС, є родовища урану, Київський 

дослідницький інститут атомної енергетики, це дає підстави, на думку рф, 

звинуватити нашу країну у використанні ядерної зброї,, але це абсурд”, 

“Порятунок України залежить тільки від українців” 
 

https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=10115s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=11030s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=11614s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=11881s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=12598s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=13334s
https://www.youtube.com/watch?v=YARLEJXiZVQ&t=13831s

